

An Endorsing Partner to the Subnational Global Climate Leadership Memorandum of Understanding is a national government that supports the intent of this instrument and supports subnational climate action. By signing this endorsement, the undersigned national government becomes an Endorsing Partner.

This endorsement of the Memorandum of Understanding on Subnational Global Climate Leadership is signed in San Francisco on the 20th day of April 2017.

FOR THE GOVERNMENT OF CANADA

A handwritten signature in blue ink, appearing to read 'C. McKenna', is written over a horizontal line.

Catherine McKenna MP

Minister of Environment and Climate Change

Un partenaire d'adhésion au Protocole d'entente infranational sur le leadership climatique mondial est un gouvernement national qui appuie l'intention de cet instrument et les mesures infranationales relatives au climat. En signant la présente adhésion, le gouvernement national soussigné devient un partenaire d'adhésion.

Cette adhésion au Protocole d'entente infranational sur le leadership climatique mondial est signée à San Francisco en ce 20^e jour d'avril 2017.

POUR LE GOUVERNEMENT DU CANADA



Catherine McKenna, députée

Ministre de l'Environnement et du Changement
climatique